
Zapytania i interpelacje z sesji w dniu 29 grudnia 2022 r.
Radny Eugeniusz Kukla zwrócił się o podjęcie kroków w kierunku pozyskania środków zewnętrznych na remont budynku dworca PKP w Suszcu
i zagospodarowania terenu wokół niego

Metryka:

Data opublikowania 10.01.2023 13:26

Osoba wprowadzająca informację Anna Morcinek

Liczba wyświetleń 51

Historia zmian:

Czas Dane osoby zmieniającej Opis zmiany
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